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ΣΥΝΔΕΣΜΟΣ ΕΤΑΙΡΙΩΝ ΦΩΤΟΒΟΛΤΑΪΚΩΝ

ΠΡΑΚΤΙΚΑ Νο 78
ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ

Πρακτικά:       78ο Δ.Σ.  ΣΥΝΔΕΣΜΟΥ ΕΤΑΙΡΙΩΝ ΦΩΤΟΒΟΛΤΑΪΚΩΝ
Ημερομηνία: 31.10.2011
Τόπος:             ΣΕΦ, Λ. Βουλιαγμένης 224 & Αγ. Δημητρίου 1, Αγ. Δημήτριος

ΠΑΡΟΝΤΑ ΜΕΛΗ

1. ΖΑΧΑΡΙΟΥ ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ

2. ΣΑΡΡΗΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ

3. ΚΑΠΕΛΛΟΣ ΣΩΤΗΡΗΣ

4. ΜΙΤΜΑΝ ΣΤΕΦΑΝΟΣ

5. ΧΡΗΣΤΙΔΗΣ ΧΑΡΗΣ

6. ΣΑΚΚΑΣ ΘΑΝΑΣΗΣ

Παρευρέθησαν ο σύμβουλος κ. Ψωμάς, ο νομικός σύμβουλος κ. Ταβουλάρης, το
αναπληρωματικό μέλος κ. Δ. Κυριακίδης και το μέλος κ. Π. Γκίκας (Diginet).

1. Θέματα ημερήσιας διάταξης

Α. Άμεσα – Επείγοντα θέματα

1ο Θέμα: Προετοιμασία ΄Εκτακτης Γενικής Συνέλευσης

Β. Πρόοδος εκκρεμούντων θεμάτων

1οΘέμα: Ενημέρωση από Ταμία & αναπληρωτή Ταμία για άνοιγμα
λογαριασμών σε Τράπεζα Πειραιώς & Εθνική

2ο Θέμα: Πιστοποίηση εγκαταστάσεων / εγκαταστατών

3ο Θέμα: Συμμετοχή σε έκθεση το 2012

4ο Θέμα:  Δίκτυα

5ο Θέμα: Πωλήσεις , πλεονεκτήματα τακτικών έναντι αρωγών  μελών και οφέλη
μελών

6ο Θέμα: Επικοινωνία

Γ.      Νέα θέματα

1ο Θέμα: ΄Ενταση της εξωστρέφειας (κόμματα, πρεσβείες κλπ)
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2ο Θέμα: Προβλήματα αναδασωτέων περιοχών

3οΘέμα: Προβλήματα εγκατάστασης φωτοβολταϊκών σε γη υψηλής
παραγωγικότητας

4ο Θέμα: Πρόταση ΚΑΠΕ – για συμμετοχή του ΣΕΦ στο FP7 research for
S.M.S.και η οποία αφορά «Ανάπτυξη λογισμικού για το σχεδιασμό
φωτοβολταϊκών συστημάτων».

5ο Θέμα: Κοπή πίτας ΣΕΦ – 9.1.2012

6ο Θέμα: Εκπροσώπηση κλάδου / ΣΕΦ σε εκλογές του ΕΒΕΑ

7ο Θέμα: Πρωτοβουλίες σε θέματα τέλους ΑΠΕ, ενημέρωση επί των εξελίξεων

8ο Θέμα: Λειτουργία Ταμείου και πληρωμών, μικρού ταμείου να καθοριστούν
κανόνες και διαδικασίες

9ο Θέμα: Νέες αιτήσεις εγγραφής μελών

2. Ενημέρωση για πρόσφατα γεγονότα.

 Συζητήθηκε η συνέχεια των συναντήσεων των ομάδων διαβούλευσης και
αποφασίσθηκε να επανέλθουμε στην οργάνωση της 3ης συνάντησης των ομάδων με
το νέο έτος.

 Ο κος Ζαχαρίου, ενημέρωσε για την πρόσκληση συμμετοχής του, ως ομιλητής στο
συνέδριο που διοργάνωσε σήμερα η Boussias communications με το Ελληνικό
Ινστιτούτο Επιχειρηματικότητας και Αειφόρου Ανάπτυξης με θέμα «Επενδύσεις στην
Ενέργεια και Αειφόρος Ανάπτυξη».

 Ο κ. Μίτμαν έθεσε το θέμα του τρόπου καταγραφής των πρακτικών του ΔΣ και
πρότεινε εφεξής να καταγράφονται τα πρακτικά εν συντομία, μένοντας στην ουσία των
αποφάσεων που λαμβάνονται. Έτσι κι αλλιώς, η αναλυτική συζήτηση καταγράφεται
ηλεκτρονικά και μπορούμε να ανατρέξουμε για λεπτομέρειες εφόσον χρειαστεί.
Ομόφωνα το ΔΣ αποφάσισε να τηρείται αυστηρά η ημερήσια διάταξη, έκτακτα θέματα
να μπορεί να τεθούν μόνο μετά από εισήγηση μέλους του ΔΣ και απόφαση του ΔΣ
πριν την έναρξη της συζήτησης επί των θεμάτων της ημερήσιας διάταξης, κάθε θέμα
να έχει εισηγητή και η συζήτησή του να κρατά 15 min το πολύ (εκτός εξαιρετικά
σοβαρών θεμάτων). Όσον αφορά τη καταγραφή των πρακτικών αυτή θα αφορά
αποκλειστικά τη ρητή διατύπωση των αποφάσεων των επί των θεμάτων ημερησίας
διάταξης του ΔΣ ή την καταγραφή απόφασης σε θέμα που τυχόν θέτει μέλος εκτός
ημερησίας διάταξης κατά τα ανωτέρω και την κατά περίπτωση απόφαση καταγραφής
αποκλίνουσας άποψης παρόντος μέλους.

 Διαβάστηκε η επιστολή με αρ. πρ. 532/27.10.2011, του κου Ταβουλάρη. Στη συνέχεια
ο κος Σακκάς ζήτησε από τον κο Ταβουλάρη να κάνει μία τοποθέτηση και τον ρώτησε
αν με την επιστολή αποσκοπεί κάπου. Ο κος Ταβουλάρης απάντησε: "ναι σαφώς
αποσκοπώ και είναι ξεκάθαρο το πού. Όπως αντιλαμβάνεστε πρόκειται για ένα θέμα
μείζονος ηθικής (πρωτίστως) σημασίας που δεν μπορεί να μείνει αναπάντητο. Με
γνωρίζετε στην πλειοψηφία σας τρία χρόνια, ακούστηκαν εις βάρος μου ανήκουστα
πράγματα που έμειναν αναπάντητα. Και δεν μιλάω για τον διάλογο που είχα εγώ με
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τον κο Καλυβιώτη κατ’ιδίαν, το περιεχόμενο του οποίου θα σας γνωστοποιήσω εντός
ολίγου. Αναφέρομαι στο γεγονός ότι ενώ ακούστηκαν όσα ακούστηκαν, ουδείς εξ
υμών προέβαλε αντίθετη άποψη. Κατανοώ ότι η μη αντίδραση οφειλόταν σε λόγους
ηπιότερης διαχείρισης της συζήτησης, όπερ αναφέρω και στην επιστολή μου. Ωστόσο
επιθυμώ επιτακτικά να πληροφορηθώ την άποψη ενός εκάστου εξ υμών για
τα λεχθέντα του κου Καλυβιώτη. Συνεπώς, κε Σακκά, αποσκοπώ στη διερεύνηση της
συνέχισης ή μη της συνεργασίας μας. Αντιλαμβάνεστε ότι εάν έστω και ένας από εσάς
διανοείται ότι εγώ "εκδίδω πληρωμένες γνωμοδοτήσεις" η συνεργασία μας δεν μπορεί
να συνεχιστεί από λόγους δικής μου επαγγελματικής αξιοπρέπειας και αυτοσεβασμού.
Σας γνωρίζω ωστόσο, ότι ο κος Καλυβιώτης μου εξέφρασε κατ ιδίαν τη συγγνώμη
του και με διαβεβαίωσε ότι τίποτα από όσα είπε δεν τα εννοούσε, αλλά αποτελούσαν
(τα λεγόμενά του ) προϊόν οργής για άλλους λόγους, όπερ θα επαναλάμβανε και εδώ
ενώπιον σας, αν ήταν εδώ σήμερα". Στη συνέχεια τοποθετήθηκαν τα μέλη του ΔΣ τα
οποία ομόφωνα αποφάσισαν ότι, τα λεχθέντα του κ. Καλυβιώτη εναντίον του νομικού
κ. Ταβουλάρη δεν έχουν καμία απολύτως βάση και κακώς ειπώθηκαν, συνεπώς το
θέμα θεωρείται λήξαν.

3. Ενημέρωση της σημαντικότερης εισερχόμενης και εξερχόμενης αλληλογραφίας.

- Τα εισερχόμενα έγγραφα και e-mail του ΣΕΦ είναι:

1. Αρ.Πρ.526/18.10.2011 Επιστολή-κοινοποίηση από Υπουργείο Αγροτικής
Ανάπτυξης, γρ. Υπουργού προς τη Βουλή με θέμα «Γεωργική Γη υψηλής
παραγωγικότητας».

2. Αρ.Πρ.527/20.10.2011 Αίτηση εγγραφής νέου αρωγού μέλους στο ΣΕΦ
«Εργοστήλ ΑΕ».

3. Αρ.Πρ. 528/20.10.2011 Eπιστολή-πρόσκληση από την Boussias Communication
στον πρόεδρο του ΣΕΦ για συμμετοχή του ως ομιλητής στο συνέδριο με θέμα
«Επενδύσεις στην ενέργεια και αειφόρος ανάπτυξη».

4. Αρ.Πρ. 529/24.10.2011 Επιστολή από την εταιρία μέλος Conergy ΜΕΠΕ με θέμα
«Νέος εκπρόσωπος της Conergy ΜΕΠΕ στον ΣΕΦ» .

5. Αρ.Πρ.530/24.10.2011 Επιστολή από ΚΑΠΕ κ. Κυρίτση με θέμα «Πρόσκληση
συμμετοχής ΣΕΦ σε FP7 research for S.M.S. –πρόταση για ανάπτυξη λογισμικού
για το σχεδιασμό φωτοβολταϊκών.

6. Αρ.Πρ.531/25.10.2011 Πρόσκληση από το δικηγορικό γραφείο Μεταξάς &
Συνεργάτες και το Ελληνογερμανικό επιμελητήριο για τη συμμετοχή με ομιλητή σε
στρογγυλό τραπέζι ημερίδας με θέμα «Η ανάπτυξη των ΑΠΕ στο νέο επενδυτικό
περιβάλλον – προοπτικές - αναγκαίες προσαρμογές – χρηματοδότηση» το ΔΣ
αποφάσισε να εκπροσωπηθεί από τον κ. Μίτμαν.

7. Αρ. Πρ. 532/27.10.2011 Επιστολή από το νομικό μας κο Ταβουλάρη με θέμα την
άποψη των μελών του ΔΣ σε θέμα που προέκυψε στο τελευταίο ΔΣ με το μέλος κ.
Καλυβιώτη.

8. Αρ. Πρ. 533/31.10.2011 Κοινοποίηση Δελτίου τύπου του ΠΑΣΥΦ με θέμα
«Εγγυημένες τιμές συστήματος για Φ/Β».

- Τα εξερχόμενα έγγραφα και e-mail του ΣΕΦ είναι:

1. Αρ. Πρ. 488/14.10.2011 Πρόσκληση σε έκτακτη Γενική συνέλευση.



Σελ. 317

2. Αρ. Πρ. 489/14.10.2011 Επιστολή στον Υπουργό ΠΕΚΑ για τη διαβούλευση με
θέμα «Χρηματοδοτικός μηχανισμός στήριξης των ΑΠΕ».

3. Αρ.Πρ. 490/27.10.2011 Επιστολή στον Υπουργό ΠΕΚΑ με θέμα «Δημόσια
διαβούλευση επί του σχεδίου ΥΑ που αφορά στη κατάταξη έργων &
δραστηριοτήτων στις κατηγορίες του νόμου 4014/2011 για την περιβαλλοντική
αδειοδότηση».

4. Ενημέρωση από τον Ταμία της ταμιακής κατάστασης του ΣΕΦ / συνδρομές μελών
/ διαγραφή μελών για οφειλή συνδρομής.

α. Το ταμείο του ΣΕΦ σήμερα 31.10.2011 είναι 222.480,68 €
β. Οι οφειλές του ΣΕΦ προς τρίτους είναι : 0 €
γ. Οι οφειλές του ΣΕΦ προς το συμβαλλόμενο  προσωπικό είναι: 0 €  .
δ. Εισπράξεις από το προηγούμενο Δ.Σ.10.10.11 :7.500 € ( 3 νέα μέλη τακτικά
και 2 μέλη).
ε. Οι ληξιπρόθεσμες οφειλές των μελών είναι:
- Από συνδρομές 5.000 € (2X 2000) , (1Χ1000)
- Από εγγραφές 0 €
στ. Άλλα έσοδα του ΣΕΦ  0 €

5. Έναρξη συζήτησης επί των θεμάτων της ημερήσιας διάταξης

Α. Άμεσα – Επείγοντα θέματα

1ο Θέμα: Προετοιμασία ΄Εκτακτης Γενικής Συνέλευσης

Αποφασίσθηκε, η  παρουσίαση κατά τη διάρκεια της ΓΣ να γίνει από το Πρόεδρο κ.
Ζαχαρίου και σε περίπτωση που χρειαστεί επανάληψη της συνέλευσης – ελλείψει
απαρτίας – αυτή να πραγματοποιηθεί σε μία εβδομάδα, ήτοι στις 8.11.2011 στο
γραφείο του Συνδέσμου.

Β. Πρόοδος εκκρεμούντων θεμάτων

1οΘέμα: Ενημέρωση από Ταμία & αναπληρωτή Ταμία για άνοιγμα
λογαριασμών σε Τράπεζα Πειραιώς & Εθνική

Ο κ. Μίτμαν ενημέρωσε για το άνοιγμα των λογαριασμών στην Τράπεζα Πειραιώς
και την Εθνική το οποίο ολοκληρώθηκε με τη κατάθεση το ποσού των 80.000€ σε
κάθε λογαριασμό. Συμφωνήθηκε ομόφωνα οι 75.000€ σε κάθε τράπεζα να μπουν σε
τρίμηνο προθεσμιακό λογαριασμό με διαφορά μηνός της μίας τράπεζας από την
άλλη και το ποσό των 5.000€ που θα υπολείπεται στην Τράπεζα Πειραιώς να το
χειρίζεται ο αναπληρωτής ταμίας κ. Χρηστίδης μέσω web banking, στις περιπτώσεις
εκείνες που για κάποιο λόγο ο κ. Μίτμαν αδυνατεί να κάνει κάποια πληρωμή.



Σελ. 318

2ο Θέμα: Πιστοποίηση εγκαταστάσεων / εγκαταστατών

Ο κ. Ζαχαρίου ενημέρωσε για τη συνάντηση που είχε στο ΤΕΕ με τον κ. Κουρνιώτη
και το ενδιαφέρον του TEE για το θέμα πιστοποίησης εγκαταστατών. Αναμένεται
επόμενη κίνηση από το ΤΕΕ μέσα στις επόμενες ημέρες.

3ο Θέμα: Συμμετοχή σε έκθεση το 2012

Ξανασυζητήθηκε το θέμα συμμετοχής του ΣΕΦ σε έκθεση και ο κ. Ζαχαρίου
ανέλαβε να δει εκτενέστερα το θέμα και να γίνει μία αναλυτική πρόταση σε επόμενο
ΔΣ.

4ο Θέμα:  Δίκτυα
O κος Σαρρής σε συνέχεια της 1ης συνάντησης της ομάδας εργασίας με τη ΔΕΗ
(πρακτ.77/10.10.2011), ζήτησε τη συλλογή στοιχείων ως προς τις επικείμενες
συνδέσεις έργων από τα μέλη μέχρι την Τετάρτη, 9/11. Δίνοντας τα στοιχεία αυτά
στη ΔΕΗ, να υπενθυμίσουμε την οργάνωση συναντήσεων με στελέχη της ΔΕΗ για
τη συζήτηση των αποτελεσμάτων της μελέτης του ΑΠΘ. Σε περίπτωση που έως το
επόμενο ΔΣ δεν ανταποκριθούν, θα αποφασίσουμε για τον τρόπο με τον οποίο θα
επικοινωνήσουμε σε όλους – ΜΜΕ, ΔΕΗ και τα μέλη μας - τα αποτελέσματα της
μελέτης.

5ο Θέμα: Πωλήσεις , πλεονεκτήματα τακτικών έναντι αρωγών μελών και οφέλη
μελών

Στο επόμενο ΔΣ θα κάνει εισήγηση ο κος Μίτμαν.

6ο Θέμα: Επικοινωνία
Δεν υπάρχει εξέλιξη στο θέμα

Γ.      Νέα θέματα

1ο Θέμα: ΄Ενταση της εξωστρέφειας (κόμματα, πρεσβείες κλπ)

Ο κ. Ψωμάς ενημέρωσε ότι στο αμέσως επόμενο διάστημα θα οργανωθεί συνάντηση
με τους βουλευτές κ. Μουσουρούλη και κ. Μητσοτάκη. Ο κ. Μίτμαν ανέλαβε να
οργανώσει συνάντηση με στελέχη της Γερμανικής πρεσβείας.

2ο Θέμα: Προβλήματα αναδασωτέων περιοχών

Ο κ. Ψωμάς ενημέρωσε για το θέμα που έχει προκύψει από υπηρεσιακούς του
Υπουργείου Αγροτικής Ανάπτυξης και έχει να κάνει με την πρόταση τους για μη
εγκατάσταση φωτοβολταϊκών σε αναδασωτέες περιοχές. Αποφασίσθηκε να
παρακολουθούμε τις εξελίξεις στο θέμα προκειμένου, αν χρειαστεί, να αντιδράσουμε
άμεσα. Επί του παρόντος έχει συλλεγεί το σχετικό υποστηρικτικό υλικό.

3οΘέμα: Προβλήματα εγκατάστασης φωτοβολταϊκών σε γη υψηλής
παραγωγικότητας

Σχετικά με το θέμα της γης υψηλής παραγωγικότητας για το οποίο και είχαμε
αντιδράσει προ μηνών με επιστολή μας στο Υπουργείο Αγροτικής Ανάπτυξης, ο κ.



Σελ. 319

Ψωμάς ενημέρωσε ότι η διατύπωση που έγινε πρόσφατα σε σχετική τροπολογία, έχει
ερμηνευτεί από νομικούς ότι αναιρεί τις ευεργετικές πρόνοιες του Ν.3851/2010 και
αναμένεται να δημιουργήσει προβλήματα σε χιλιάδες επενδύσεις. Το όλο θέμα έχει
θορυβήσει και το Υπουργείο ΠΕΚΑ και θα πρέπει να λυθεί οριστικά με νέα
τροπολογία του ΥΠΕΚΑ. Για το σκοπό αυτό υπάρχουν επαφές με τους
υπηρεσιακούς του υπουργείου.

4ο Θέμα: Πρόταση ΚΑΠΕ – για συμμετοχή του ΣΕΦ στο FP7 research for
S.M.S.και η οποία αφορά «Ανάπτυξη λογισμικού για το σχεδιασμό
φωτοβολταϊκών συστημάτων».

Ο κ. Ζαχαρίου ενημέρωσε για τη πρόταση του ΚΑΠΕ – για συμμετοχή του ΣΕΦ σε
έρευνα για την ανάπτυξη λογισμικού για το σχεδιασμό φωτοβολταϊκών συστημάτων.
Το ΔΣ ομόφωνα αποφάσισε να μην συμμετάσχει και να ενημερώσει το ΚΑΠΕ
σχετικά.

5ο Θέμα: Κοπή πίτας ΣΕΦ – 9.1.2012

Αποφασίσθηκε ομόφωνα να γίνει το δείπνο / κοπή πίτας του ΣΕΦ στις 9.1.2012 και
συζητήθηκαν οι προσφορές που έχουμε πάρει από 5 κεντρικά ξενοδοχεία. Το ΔΣ
αποφάσισε να γίνει είτε στο Hilton ή κάποιο άλλο ανάλογο ξενοδοχείο, κάτι που θα
αποφασισθεί δια μέσου ηλεκτρονικού ταχυδρομείου, εφόσον πάρουμε και κάποιες
ακόμα προσφορές.

6ο Θέμα: Εκπροσώπηση κλάδου / ΣΕΦ σε εκλογές του ΕΒΕΑ
Συζητήθηκε να εξεταστεί σε επόμενες εκλογές του ΕΒΕΑ, η ύπαρξη ή μη
υποψηφίου του κλάδου των φωτοβολταϊκών προκειμένου να λάβει της υποστήριξής
μας.

7ο Θέμα: Πρωτοβουλίες σε θέματα τέλους ΑΠΕ, ενημέρωση επί των εξελίξεων
Δεν υπάρχει κάποια εξέλιξη στο θέμα.

8ο Θέμα: Λειτουργία Ταμείου και πληρωμών, μικρού ταμείου να καθοριστούν
κανόνες και διαδικασίες

Συζητήθηκε η τήρηση και η χρήση μικρού ταμείου στο γραφείο του ΣΕΦ, και
αποφασίσθηκε ομόφωνα ο ταμίας κ. Μίτμαν να έχει τη δυνατότητα πληρωμής ανά
απόδειξη έως 300 € χωρίς την προέγκριση του ΔΣ. Mία φορά το τρίμηνο θα
κοινοποιεί στο ΔΣ οικονομικές καταστάσεις με τις δαπάνες (απολογιστικά) που θα
έχουν πραγματοποιηθεί στο διάστημα αυτό.

9ο Θέμα: Νέες αιτήσεις εγγραφής μελών
Οι αιτήσεις θα συζητηθούν σε επόμενο ΔΣ.

6. Προσδιορισμός τόπου και χρόνου της επόμενης συνεδρίασης του Δ.Σ.

Η επόμενη τακτική συνεδρίαση  του Δ.Σ., θα πραγματοποιηθεί τη Δευτέρα 21 Νοεμβρίου
2011 και ώρα 17:30, στα γραφεία του ΣΕΦ, Λ. Βουλιαγμένης 224 & Αγ. Δημητρίου 1, Αγ.
Δημήτριος, στον 2ο όροφο.



Σελ. 320

Μη υπάρχοντος άλλου θέματος λύεται η συνεδρίαση αφού υπογραφεί το παρόν Πρακτικό.

ΑΘΗΝΑ,  31.10.2011

Ο Πρόεδρος Ζαχαρίου Αλέξανδρος

Ο Αντιπρόεδρος Σαρρής Παναγιώτης

Ο Γραμματέας Καπέλλος Σωτήρης

Ο Ταμίας Μίτμαν Στέφανος

Ο Αναπληρωτής Γραμματέας Σακκάς Θανάσης

Ο Αναπληρωτής Ταμίας Χρηστίδης Χάρης

Μέλος Καλυβιώτης Χρήστος ΑΠΩΝ


